
 

 
Kåhögs byalags verksamhetsberättelse för 2024 
 

 
Kåhögs Byalag bildades 1974 och har som övergripande syfte att utveckla området och verka 
för medlemmarnas trivsel. Föreningen fungerar även som remissinstans gentemot kommunen 
och övriga myndigheter. 
 
Föreningens medlemsantal var 2024 142 hushåll och medlemsavgiften för året 150 kronor.. 
Årsmötet 2024 bestämde att höja årsavgiften till 175 kronor från 2025. 
 
Styrelsen och möten 
Ordförande: Anton Björndal  
Kassör: Roland Sollerhed  
Sekreterare: Ulla-Carin Moberg   
Ledamot: Karin Oliv 
Ledamot: Benjamin Gaskeby 
Ledamot: Anna Niemi    
 
Styrelsen hade under 2024 möten vid fyra tillfällen: 7 februari, 30 maj, 17 juni samt 25 augusti. 
Mötet i februari hade fokus på planering av årsmötet men även arrangerandet av påskbrasan. 
Mötena i maj och juni handlade om midsommarfirandet och mötet i augusti var ett 
utvärderingsmöte av midsommar. Under året har också enskilda medlemmar tagit på sig 
uppdrag som att göra inköp samt att ha kontakt med kommunen i olika frågor. 
 
De två stora arbetsinsatserna för byalagets styrelse är som tidigare år påskbrasan och 
midsommarfirandet. Båda kräver arbetsgrupper och förutom planering också praktiska insatser. 
Midsommarfirandet fungerade smidigt i år på grund av att de flesta i styrelsen var hemma och 
kunde hjälpa till, men också för att vi fick stöd från andra Kåhögsbor. Det är dock mycket svårt 
att rekrytera nya ledamöter till styrelsen eller till arbetsgrupper.  
 

Motioner 
Två motioner inkom under 2024:  

1. Den nya sophanteringen från nästa år, hur påverkar den oss?  
2. Hur tänker kommunen lösa dagvattenproblemen i nedre Kåhög.  

 
Båda motionerna inkom från Roland Sollerhed som själv kontaktade kommunen angående ny 
sopsortering för att få svar på frågor om bland annat hur sopbilarna ska få plats att vända på 
våra gator. Vad gäller problem med dagvatten är detta en större kommunal fråga där det pågår 
diskussioner om klimatplan och ledningsnät för dagvatten. Kåhögs byalag agerade därför inte 
vidare på denna senare fråga. 
 
 



 

 
 
 
 
 
 
 
Hemsida & sociala medier 
Alla aktiviteter som initieras av Kåhögs Byalags styrelse kommuniceras ut till Byalagets 
medlemmar och till boende i Kåhög. Styrelsen har valt att göra detta genom tre kanaler.  

1. Utdelning av nyhetsbrev två gånger per år - inför påskbrasa/årsmöte samt inför 
midsommarfirande. Alla medlemmar använder inte sociala medier och nyhetsbrevet 
delas därför ut till samtliga brevlådor i Kåhög. 

2. Kåhögs byalags hemsida www.kahogsbyalag.se. 
3. Facebooksidan Kåhögs byalag. 

 
Rishämtning och påskbrasa 
Traditionsenligt anordnade Kåhögs byalag rishämtning och påskbrasa även 2024. Stora 

rishögar hämtades den 18 mars, övriga mindre rishögar helgen 23 och 24 mars. För de större 

rishögarna  bad vi i nyhetsbrev om en summa på 200-400 kr för att kunna finansiera 

rishämtningen.  

Resultatet blev en flera meter hög rishög på ängen nära Kåhögs gård som tändes på påskafton 

klockan 20.00. Uppskattningsvis 200-300 personer kom till påskbrasan. Marken var fuktig men 

till slut tog brasan fyr. Ett schema för brandvakter togs fram av bylagets styrelse för tiden 22.00 - 

06.00, en del hade pass på en timme, andra två timmar. Tyvärr visade det sig att någon hade 

dumpat stora stockar och även järnföremål i brasan. Glöden från stockarna fanns kvar flera 

dygn efteråt men eftersom det var blött i markerna fanns ingen brandrisk. Dessa föremål fick 

sedan transporteras bort separat efter att glöden slocknat. 

 

Midsommarfirande 
Kåhögs byalag ordnade midsommarfirande i lekparken vid Byvägen den 21 juni. Firandet kräver 
mycket planerande och engagemang i olika aktiviteter. Det handlar om att samla björkris för att 
klä midsommarstången, plocka blommor, resa stången, flytta utemöbler, organisera lekar etc. 
Uppslutningen för att hjälpa till var bra i år i många delar.  
 
Nova Bakery stod för andra året i rad för försäljning av fika. Det fanns också en foodtruck på 
plats. 
 
Ordförande Anton Björndal inledde firandet med ett tal, därefter leddes ringdansen av Sandra 
Björndal med den äran. Vi använde en spotify-lista med kända midsommarlåtar även detta år, 
då vi tyvärr inte lyckades hitta något ledigt spelmanslag som kunde uppträda. 
Efter dansen ordnades olika lekar som bland annat barn i Kåhög hjälpte till att organisera.   
 
Uppskattningsvis 300 personer deltog i midsommarfirandet. Människor kom från 
hela kommunen och även grannkommunerna. Kåhögs midsommarfirande är nu det 
enda större midsommarfirandet i Partille förutom ett som kyrkan arrangerar. Glädjande är att 
Partille tidning skrev en längre artikel om arrangemanget.  
 
Styrelsen hade ett utvärderande möte 2024-08-25 för att summera vad som fungerat bra och 
vad som behöver förbättras. Vi kunde konstatera att vi nu har bra rutiner för både påskbrasan 
och midsommarfirandet. En förbättring vore att kunna få till levande musik till 
midsommarfirandet och förstås att fler arrangerar sig i byalaget. 
 
 



 
 
 
Vårstädning av Kåhög 
Den mars anordnade byalaget en vårstädning av Kåhög. Detta planeras att bli en årlig tradition. 
Nio personer dök upp och hjälpte till i cirka två timmar. Byalaget fick låna plocktänger av 
kommunen som också försedde med plastsäckar. Städningen resulterade i  ett 1- tal säckar 
med cirka hundra kg skräp. Lokalpressen var på plats och artiklar hamnade både på första 
sidan och fick stort utrymme i tidningen.  
 
 
 
 
 

 

__________________________   __________________________ 
Anton Björndal - Ordförande    Ulla-Carin Moberg Sekreterare 
 
__________________________    
Roland Sollerhed - Kassör   

 


